

15.10.2014



DEUTSCH

**Veröffentlichung nach § 26 Abs. 1 Wertpapierhandelsgesetz mit dem Ziel der europaweiten Verbreitung**

**Veröffentlichung gemäß § 27a Abs. 2 i.V.m. § 26 Abs. 1 WpHG  
Mitteilung gemäß § 27a Abs. 1 WpHG**

Die STB Fashion Holding GmbH, Herne, Deutschland hat uns gemäß § 27a Abs. 1 WpHG am 01.10.2014 im Zusammenhang mit Überschreitung der 50%-Schwelle der Stimmrechte vom 11.09.2014 Folgendes mitgeteilt:

„Hiermit teilen wir mit, dass der Stimmrechtsanteil an der Adler Modemärkte AG, Industriestraße Ost 1-7, 63808 Haibach, am 11.09.2014 die Schwelle von 3%, von 5%, von 10, von 15, von 20, von 25, von 30 und von 50% überschritten hat und zu diesem Zeitpunkt 52,81% der Stimmrechte (9.774.493 Stimmrechte) beträgt.

Die Zurechnung gemäß §§ 22 Abs. 1 Satz 1 Nr. 1 bzw. 22 Abs. 2 WpHG erfolgt über S&E Kapital GmbH, Bergkamen. Direkte Stimmrechte bestehen nicht.

Der Erwerb der Stimmrechte erfolgte aufgrund einer konzerninternen Umstrukturierung bei der Steilmann-Boecker Fashion Point GmbH & Co. KG durch Ausgliederung von deren Beteiligung an der S&E Kapital GmbH, Bergkamen, die die Stimmrechte an der Adler Modemärkte AG hält, auf die 100%ige Tochtergesellschaft STB Fashion Holding GmbH.

Vor diesem Hintergrund erklärt die STB Fashion Holding GmbH gemäß §27a Abs. 1 WpHG, dass

1. die Investitionen der Umsetzung strategischer Ziele dient; es wird insofern auf Ziffer 7.2 des öffentlichen Übernahmeangebots der S&E Kapital GmbH bezüglich der Aktien der Adler Modemärkte AG vom 10. April 2013 zu den Absichten der Bieterin verwiesen, die auch für die STB Fashion Holding GmbH weiter so gelten;

2. derzeit nicht beabsichtigt ist, innerhalb der nächsten zwölf Monate weitere Stimmrechte durch Erwerb oder auf sonstige Weise zu erlangen,
3. sie in Ausübung ihrer Aktionärsrechte Einfluss auf die Besetzung der Organe der Adler Modemärkte AG nimmt,
4. sie derzeit keine wesentliche Änderung der Kapitalstruktur der Gesellschaft anstrebt, und
5. die STB Fashion Holding GmbH die Stimmrechte im Rahmen der Ausgliederung ohne Gewährung von Geschäftsanteilen erworben hat und deshalb weder Fremd- noch Eigenmittel für deren Erwerb aufwenden musste.“

---

ENGLISH

**Release according to Article 26, Section 1 of the Wertpapierhandelsgesetz (WpHG - the German Securities Trading Act) with the Aim of a Europe-wide distribution**

**Release according to Article 27a, Section 2 in conjunction with Article 26, Section 1 of the WpHG**

**Notification according to Article 27a, Section 1 of the WpHG**

STB Fashion Holding GmbH, Herne, Germany (the “*reporting person*”) notified us on October 1, 2014 pursuant to Article 27a(1) WpHG thereby making reference to the exceedance of the threshold of 50% from September 11, 2014, as follows:

“Herewith we inform you, that via shares the Voting Rights on Adler Modemärkte AG, Haibach, Germany, have exceeded the 3%, 5%, 10%, 15%, 20%, 25%, 30% and 50% threshold of the Voting Rights and on that day amounted to 52.81% (this corresponds to 9,774,493 Voting Rights).

According to Article 22, Section 1, Sentence 1, No. 1 of the WpHG and accordingly according to Article 22, Section 2 of the WpHG, the Voting Rights is to be attributed to the company from S&E Kapital GmbH, Bergkamen. There are no direct Voting Rights.

The Acquisition of Voting Rights was due to an internal restructuring within Steilmann-Boecker Fashion Point GmbH & Co. KG through a spin-off of its investment in S&E Kapital GmbH, who holds the shares in Adler Modemärkte AG, to the 100% subsidiary STB Fashion Holding GmbH.

Against this background, STB Fashion Holding GmbH declares according to Article 27a Section 1 WpHG as follows:

1. The investment is used to implement strategic objectives; and in this respect the reporting person refers to intentions of the bidder in section 7.2 of the public takeover offer by S&E Kapital GmbH regarding the shares of the Adler Modemärkte AG, dated April 10, 2013, which applies for the STB Fashion Holding GmbH as well.

2. The reporting person does not intend to obtain further voting rights by acquisition or any other way.

3. In exercising their shareholder rights the reporting person intends to influence the composition of the corporate bodies of Adler Modemärkte AG.

4. The reporting person does not intend to change the capital structure of the company.

5. The STB Fashion Holding GmbH acquired the voting rights as a consequence of a spin-off without granting any shares. Therefore the acquisition has been financed neither by equity funds nor by debt funds.“

---

**Kontakt:**

Adler Modemärkte AG  
Investor Relations  
Tel.: +49 6021 633 1828  
Fax. +49 6021 633 1417  
Email: [investorrelations@adler.de](mailto:investorrelations@adler.de)

---